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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2023-03-28, § 8  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 28 mars kl. 17:30 – 17:50 

 Plats Hantverkargatan 3, Glasbruket 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 3 april 2023 §§ 1-10, 12, 13, 15, 16  

Omedelbart justerade paragrafer §§ 11, 14 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

 Petra Larsson (S) 

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Tjänstgörande ersättare 

Mikael Peterson (C) för Vakant (C) 

Anders Öhrling (S) för Stian Armstad (S)  

Lotten Hammar (S) för Hassan Jama (V)  

 

 

Ersättare:  

Onur Esinsel (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Carlbom (MP) 

Roine Löfgren (SD) 

Christoffer Heimbrand (L) 

 

 
 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Peter Ahlström, 

Carina Braun, Susanne Olsson, personalföreträdare för Kommunal 

Linda Runcrantz, nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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 § 8 
Ny 11-spel konstgräs med ispist och rakbanor på Skarpnäcks 
BP, Skarpnäcks Gård 1:1, utredningsbeslut 
Dnr 5.1.1/2021/2774 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt idrottsförvaltningens förslag: 
 

1. Idrottsnämnden godkänner projektdirektivet. 
 

2. Idrottsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att beställa av 
fastighetsnämnden framtagning av handlingar för projekt Ny 
11-spels konstgräsplan med ispist och rakbanor på 
Skarpnäcks BP, som underlag för ett kommande 
inriktningsbeslut till en sammanlagd beräknad 
utredningsutgift upp till 3 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningen och fastighetskontorets gemensamma 
tjänsteutlåtande från den 14 mars 2023. 
 
Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1) Ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson (V), 
Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD) 
föreslår (se beslutet). 
 

2) Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna 
Cederschiöld Stuart m.fl. (M) föreslår: 
 

1. Att bifalla förvaltningens förslag till beslut  
2. Att därutöver anföra följande: 

 
Det är väldigt glädjande att staden nu påbörjar 
utredningsarbetet att anlägga konstgräs på den  11-
spelsplan som idag består av grus och i samband med det 
anlägga en underliggande ispist. Förslaget kommer att 
utgöra ett värdefullt tillskott för lokala föreningar och även 
gynna det spontana idrottandet. Isytor för spontan 
skridskoåkning är populära och högt efterfrågade av 
stockholmarna. I förvaltningens förslag föreslås att ispisten 
ska läggas under halva planen. Vi vill uppdra till 
förvaltningen att i det kommande utredningsarbetet se över 
möjligheten att lägga ispist under hela planen för att 
maximera nyttjandet vintertid.  
 
Det är även av stor vikt att omklädningsrum i det 
angränsade projektet för idrottshall (Dnr IDF 
08.01/1244/2016) verkligen genomförs och placeras i nära 
anslutning till BP för maximera utnyttjandegraden av BP 
både på sommar och vinter. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden Maria-Elsa Salvo (S) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förvaltningens förslag som 
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stöds av ordföranden Maria-Elsa Salvo m.fl. (S), Ann Karlsson (V), 
Marie-Helena Fjällås (MP) och Leif Söderström (SD). 
 
Reservation 
Mikael Peterson (C), Hanna Wistrand (L) och Anna Cederschiöld 
Stuart m.fl. (M) reserverar sig mot beslutet med hänvisning till sitt 
förslag. 
 
Särskilt uttalande 
Leif Söderström (SD) lämnar särskilt uttalande enligt följande: 
 
Sverigedemokraterna välkomnar ett eventuellt framtida 
förverkligande av planerna på en ny 11-spel konstgräsplan på 
Skarpnäcksbollplan. Särskilt positivt ser vi på placering centralt i 
bebyggelsen samt närheten till Tunnelbana och knutpunkter i 
vägnätet. 
 
Enligt Stockholms stads strategi för idrottsanläggningar 2022-2026, 
finns ett behov av hela fyra ishallar i Söderort fram till år 2030. 
Enligt utredningsförslaget skall en ispist läggas under halva 
konstgräsplanen på Skarpnäcks BP. En ispist under bar himmel är 
väldigt känslig för ogynnsamt väder så som snöslask eller 
väderomslag med varma vindar som riskerar förstöra isytan. Det 
medför att det är högst osäkert om det skulle kunna gå att använda 
ispisten för någon organiserad eller tidsbunden idrottsverksamhet, 
såsom konståkning, ishockey eller bandy, vilket det finns stort 
behov av i Söderort. 
 
En öppen ispist är inte heller gynnsam ur energieffektivitets aspekt, 
vilket även det är en prioritet att ta hänsyn till i dessa tider av höga 
energikostnader och effektbrist. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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